Islands District Council Agenda for the 4th Meeting in 2019 to be held on Monday, 2 September 2019 at 2:00 pm in the Islands District Council Conference Room on 14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

離島區議會 2019 年第四次會議議程

日期: 2019年9月2日(星期一)

時間: 下午2時正

地點: 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

1. Visit of the Director of Leisure & Cultural Services to Islands District Council 康樂及文化事務署署長到訪離島區議會

- 2. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 24 June 2019 通過 2019 年 6 月 24 日的會議記錄
- Question on progress of a through-train primary-cum-secondary school built in Discovery Bay
 (Paper IDC 77/2019)

有關在愉景灣興建一條龍中小學校的進度的提問 (文件 IDC 77/2019 號)

4. Motion on provision of temporary market or wet market in Tung Chung (Paper IDC 78/2019) 有關就東涌設置臨時街市或濕貨墟市的動議 (文件 IDC 78/2019 號)

- 5. Question on enforcement actions by the Police (Paper IDC 79/2019)
 有關警方執法行動的提問 (文件 IDC 79/2019 號)
- 6. Question on road blockage during marches and protests (Paper IDC 80/2019) 有關遊行示威活動期間道路被堵塞的提問 (文件 IDC 80/2019 號)

7. Question on construction progress of public market in Tung Chung Area 6 (Paper IDC 81/2019)

有關在東涌第6區興建公眾街市的進展的提問(文件 IDC 81/2019 號)

8. Progress on District-led Actions Scheme (Paper IDC 82/2019)
地區主導行動計劃工作進度 (文件 IDC 82/2019 號)

9. Report on the Work of the Islands District Management Committee (July 2019)

(Paper IDC 83/2019)

離島區管理委員會工作報告 (2019年7月) (文件 IDC 83/2019號)

10. Reports on the Work of the IDC Committees (Papers IDC 84-87/2019) 離島區議會轄下各委員會的工作報告 (文件 IDC 84-87/2019 號)

11. Allocation of DC funds

區議會撥款

(i) Up-to-date Financial Position on the Use of DC Funds (Paper IDC 88/2019) 區議會撥款最新的財政報告 (文件 IDC 88/2019 號)

(ii) Approval for Using DC Funds by circulation from 1 June to 31 July 2019 (Paper IDC 89/2019)

區議會由 2019 年 6 月 1 日至 7 月 31 日以傳閱文件方式處理的撥款 事項

(文件 IDC 89/2019 號)

12. Date of Next Meeting

下次會議日期